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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 
GUVERNÖRSRÅDET 

 

PROTOKOLL NR 2, 2006-2007 
 
 
Tid: 2006-08-19/20 
Plats: Hindåsgården, Hindås 
 
Beslutande: GRO Annette Eiserman-Wikström, DG Anita Lemmel 101-A, DG Per-Åke 

Öster 101-B, DG Robert Jeraeus 101-GD, DG Hans Johansson 101-N, DG 
Martin Enqvist 101-P, vDG Kent Benediktsson 101-S, DG Åke Björkman 101-
SV, DG Göran Linnarsson 101-U samt DG Nils-Erik Borgström 101-VG. 

 
Inför mötet lördagen den 19 augusti 2006, inleder LP Anders Olsson, LC Hindås 
med att önska oss alla välkomna till Hindåsgården. Klubben firar sitt 50-års 
jubileum i år och LP Anders Olsson informerar om klubbens fina aktiviteter. 
Därefter önskar DG Nils-Erik Borgström 101-VG, oss alla välkomna till årets 
andra DG-möte i distrikt 101-VG. 
ID Jan-Åke Åkerlund riktar en hälsning till GR från IP Jimmy M Ross. IP hade 
ingen möjlighet att delta vid detta GR-möte. ID Jan-Åke Åkerlund redogör för 
IP Ross förväntningar, vilka också tydliggörs av en OH-presentation. 
GRO Annette Eiserman-Wikström påminner om årets verksamhetsplan där 
hjärtat skall vara med. 
DG Anita Lemmel 101-A läser upp Lions Etik och Syften. 
 

 
§ 19 Mötets öppnande 

GRO Annette Eiserman-Wikström hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 
 
 
§ 20 Val av sekreterare för verksamhetsåret 

VGRO Kenneth Persson väljes till sekreterare för GR-möten under 
verksamhetsåret 2006-2007. 

 
 
§ 21 Val av justeringspersoner 

DG Robert Jeraeus 101-GD och DG Hans Johansson 101-N väljes att justera 
protokollet 

 
 
§ 22 Anmälan om övriga frågor 

Under § 24, Kommittérapporter 
Varumärkeskampanjen 
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Kvinnoordföranden (väckt av USA) 
Transfer av kvinnliga medlemmar 
 
Under § 27, Sight First II 
Kalendrar 
Morogoro 
 
Under § 31, Övriga rapporter 
D RM i Uppsala 2008 
 
Under § 32, Övriga frågor 
E. Suppliesförsäljning 
F. Casa Minunata, information 
G. Prostatacancer, beslut på RM o GR i Trollhättan. 

 
 
§ 23 Fastställande av ärendelistan 

Med ovanstående ändringar fastställs ärendelistan. 
 
 
§ 24 Kommittérapporter 
 Framtid.  

Inför GR-mötet inbjöds hela FUU-kommittén och inför mötet lämnades 
rapport enligt bilaga 7. Ordförande Bengt Grönvall inledde med att informera 
om rapportens uppläggning, samt att presentera kommitténs övriga medlemmar. 
Bengt Grönvall informerar om, att trots bra nyrekrytering, förlorar vi för mycket 
medlemmar. DG väljer ut 3 klubbar i distriktet, som är bra på att dels behålla 
medlemmar, dels att ha goda aktiviteter. Planeringen är, att några representanter 
från ett antal av dessa klubbar, inbjuds till ett seminarium i Gävle den 21 
oktober, dit även distriktens MO, EO och LDC kommer att inbjudas. Bokning 
skall ske via mail till MDEO Inger Löf. Totalt kommer ca 40 personer att 
inbjudas. 
MDMO Bengt Arne Bengtsson informerar om betydelsen av mixade klubbar. 
MDEO Inger Löf informerar kring nyklubbsbildningen och ger DG respektive 
vDG i uppgift att finna orter och platser för var detta kan vara möjligt. Även ZO 
bör delta i detta viktiga arbete. 
MDLDC Stefan Kanders redogör för utbildningen av vDG. Fem 
utbildningstillfällen är planerade under verksamhetsåret. MDLDC uttrycker 
värdet av en mix i utbildningen av gammalt och nytt. Utbildning måste även 
drivas intensivt på klubbnivå inom distrikten 
 
Efter rapporten begär följande Lionsmedlemmar ordet: 
ID Jan-Åke Åkerlund informerar om, att han blivit placerad i 
Medlemskommittén i Internationella Styrelsen. Internet-klubbar ligger i tiden 
och vi måste också diskutera frågorna kring detta. Jan-Åke har en genomgång av 
bilaga 10, samt påpekar vikten av att ha stämningsfulla intagningar av nya 
medlemmar. 
 
Redaktör Maud Nordell upplyser om möjligheterna att genom The Lion 
informera om olika positiva händelser inom medlemsutvecklingen. 
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DG Åke Björkman påtalar hur bra vi är på att få nya medlemmar, samtidigt som 
vi förlorar ett ännu större antal. 
 
DG Martin Enqvist nämner familjemedlemskapet 
 
IPGRO Lennart Löf informerar om vikten av att ha bra och trevliga aktiviteter, 
så att medlemmarna känner sig delaktiga i verksamheten. 
 
Beslut: 

1. GR godkänner rapporterna enligt bilagor 7, 10, 11 och dessa läggs till 
handlingarna. 

 
Hjälpverksamheten 
IRD Lennart Ahrnlund har haft ett möte med PDG Bengt Almqvist samt PCC 
Börje Jonsson och planerar en konferens till 7-8 oktober i Sigtuna. IRD Lennart 
Ahrnlund informerar om rapport nr 23, samt ställer frågan om hur man bäst 
följer upp färdiga projekt. Enligt tidigare beslut, skall tre personer åka till 
Novozybkov. Med tanke på de eldsjälar, som lagt ner ett stort arbete i projektet, 
äskar IRD Ahrnlund, att delegationen skall ökas till 6 personer inom ramen för 
en kostnad av ca 40.000 kronor. PDG Björn Palmer, kommer också att under 
besöket hålla tal på ryska. GR tackar alla deltagare i projektet för ett enormt fint 
arbete. 
Ansökan till LCIF från LC Vaxholm gällande Casa Minunata efterlyses och IRD 
Lennart får i uppdrag att kontakta LC Vaxholm. En resa till Casa Minunata i 
november kan bli aktuell. 
 
PCC Finn Bangsgaard är ansvarig för kontakterna med LCIF angående 
tältprojektet. Medel skall avsättas till Bring Quality to Life, därefter kommer 
tälten att fördelas till de platser, där behoven är som störst. Tackbrev från 
Borgmästare Abdul Rahman Bizri i Saida gällande leveransen av tält till 
Libanon. 
 
Bengt Grönvall efterlyser en kort skriftlig information gällande de viktigaste 
projekten, vilken skulle kunna användas under Liondagen, den 8 oktober. 
 
Maud Nordell påtalar, att The Lion alltid är användbar för alla PR-projekt. 
 
PIP Sten Åkestam framhåller, att ID Jan Åke Åkerlund har möjlighet att 
diskutera med internationella styrelsen om olika frågor kring Libanon. 
 
IRD Lennart Ahrnlund kommer, att tillsammans med sin kommitté, ta fram ett 
regelverk, om hur man driver ett internationellt projekt. vDG Per Hådell 
erbjuder sig att överlämna en projekthandbok. DG Göran Linnarsson påtalar, att 
det finns exempel på ett bra avtal, som bl a användes för Marja Village. 
 
Beslut: 

2. GR beslutar anta projektplanen i enlighet med bilaga 18, 19 och 20. 
3. GR beslutar ge DG Göran Linnarsson i uppdrag att se över ny ort för 

tillgänglighet och återkomma till GR-mötet i november i enlighet med 
rapport nr 21. 
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4. GR beslutar att anta rapport nr 22 samt lägga den till handlingarna. 
5. GR beslutar att IRD Lennart Ahrnlund kontaktar LC Vaxholm för att få 

klarhet i den försvunna ansökan till LCIF. 
6. GR beslutar att tackbrev från Borgmästare Abdul Rahman Bizri 

medföljer protokollet som bilaga.  Bilaga 25 
7. GR beslutar att klubbarna upplyser allmänheten att använda 90-kontot 

för bidrag till Libanon. 
8. GR beslutar att Hjälpverksamheten skall göra en kort beskrivning av 

våra projekt som kan användas av klubbarna. 
9. GR beslutar låta ID Jan-Åke Åkerlund kontakta Lion Salima angående 

Libanon. 
10. GR beslutar att delegationen som reser till Novozybkov utökas från 3 till 

6 personer 
11. GR beslutar godkänna rapport nr 23 och lägga denna till handlingarna. 

 
Ungdomskommittén 
YED Jan Lofjärd informerar, att utöver vad som nämns i rapporten, har 3 
svenska läger för internationell ungdom genomförts under sommaren. 
Gunilla Lilja-Persson presenteras för GR. Gunilla Lilja-Persson är ny 
kommittémedlem i Ungdomskommittén med inriktning mot LEO och 
Narkotika. vGRO Kenneth Persson kommer att hjälpa till med information och 
introduktion gällande LEO-verksamheten. 
 
Beslut: 

12. GR godkänner rapporterna 8, 9, 12, 14 och 15 och rapporterna läggs 
handlingarna. 

 
Varumärkeskampanjen 
Bengt Grönvall rapporterar, att kampanjen fortsätter enligt tidigare fastställd 
plan. Annonserna beräknas komma in i tidningarna under oktober-november 
2006. Exakt tidsplan sänds ut per mail när den är fastlagd. Tidsplanen kommer 
även att publiceras i The Lion.  
Klubbarna rekommenderas göra aktiviteter i samband med annonseringen.  
 
Kvinnoordförande 
IP Jimmy M Ross har gjort en förfrågan, om vi anser att organisationen skall ha 
en kvinnoordförande. PCC Lennart Löf informerar om bakgrunden till frågan.  
 
Beslut 

13. GR beslutar att inte tillsätta en kvinnoordförande. 
 
Kvinnligt medlemskap och transfer 
Skrivelse inkommen med anledning av transfer av en kvinnlig medlem. GRO 
Annette Eiserman-Wikström kommer att besvara skrivelsen i The Lion. DG Åke 
Björkman, har undersökt ärendet med kontoret i Oak Brook och svaret är, att det 
kan uppkomma sanktioner om klubbar inte tillåter kvinnliga medlemmar. DG 
Anita Lemmel lämnar förslag, att GR tillsätter en grupp som tar fram ett 
policydokument för diskussion vid GR-mötet i november. 
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Beslut 
14. GR beslutar att DG Anita Lemmel, DG Åke Björkman samt 

Stadgesekreterare Rolf Grune, presenterar ett förslag på ett 
policydokument rörande medlemsintagning till GR-mötet i november. 

 
 
§ 25 Ekonomi 

Efter en hittills kort tidsperiod av verksamhetsåret, finns inget specifikt nytt att 
redovisa gällande projekten. Redovisningen framgår av bilaga 17. 
 
Beslut 

1. GR beslutar, att föra över 476.246,40 kronor från Katastrof Asien till 
Katastrofberedskapen. 

2. GR beslutar godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 
 
Penningplaceringen per 19 augusti, 2006, kronor 7,5 miljoner redovisas. 
1.500.000 kr hos  S|E|B till 2,20%.  Förfall 8/9 2006. 
3.000.000 kr hos  S|E|B till 2,17%.   Förfall 8/9 2006. 
3.000.000 kr Volvofinans till 2,40%. Förfall 9/10 200 
 
Beslut 

3. GR beslutar godkänna rapporten. Rapporten läggs till handlingarna. 
 
 
§ 26 Instruktions- och attestrutiner 

Beslut 
1. GR beslutar utse PID Heinz Ondrejka, Britta Rydkvist, PDG Gunnar 

Schönberg till ledamöter i Placeringskommittén. 
 

DG Martin Enqvist menar att följande korrigeringar skall göras gällande 
uppdelning av instruktionerna. 
Rubriken i bilaga 2 sida 1 ändras till Attestrutiner för MD 101. 
Förkortningarna flyttas från sida 2 till sidan 1. 
Sidan 1ändras till Bilaga 2 A samt rubriksätts ”Attestrutiner för Lions Clubs 
International MD 101”. 
Sidan 2 ändras till Bilaga 2 B. 
På sidan 2, stryks meningen ”RM och GR väljer ledamöter till kommittéer och 
projektgrupper”. 
På sidan 2, under Kontaktpersoner, ändras Diabetes till Barndiabetes. 
På sidan 2, ändras Kommittén för Humanitär verksamhet till Kommittén för 
Hjälpverksamhet 
vGRO anser, att LEO skall strykas under rubriken: Följande kontaktpersoner 
skall lämna rapport. Numera finns LEO under Kommittén för 
ungdomsverksamhet. 
 
Beslut 

2. GR beslutar att dela dokumentet i bil 2A med rubrik ”Attestrutiner för 
lions Clubs International MD 101” och bil 2B med rubrik ”Arbetssätt för 
GR, AU. kommittéer och projekt”. 
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3. GR beslutar, att anta bilaga 2A med rubrik ”Attestrutiner för lions Clubs 
International MD 101”. 

4. GR beslutar, att anta bilaga 2 B med borttagning av meningen ”RM och 
GR väljer ledamöter till kommittéer och projektgrupper” samt att ordet 
Diabetes ändras till Barndiabetes och att kontaktperson LEO tas bort. 

 
 
§ 27 Sight First II 

PCC Björn Wahlenius och PCC Sivert Bäck rapporterar, att möte ägt rum i 
gruppen Sight First tidigare under dagen och att mötet kommer att fortsätta efter 
rapporteringen. 
Enligt beslut vid RM i Trollhättan fick Björn Wahlenius och Sivert Bäck i 
uppdrag att göra en manual för hur man destinerar gåvor från Sight First II till 
MJF. Om några dagar kommer detta dokument att färdigställas och kommer att 
bifogas dagens protokoll. 
Protokoll från dagens Sight First II möte kommer att distribueras inom kort. 
DG Robert Jeraeus efterlyser hemsida för Sight First II på nätet. 
 
Kalendern 
Sten Jansson, har framställt en kalender och får möjlighet att presentera 
kalendern för GR. Produktionskostnad: 15 kronor och säljpris 100 kronor. Om 
varje medlem i Sverige köper en kalender blir nettot till Lions 1.190.000 kronor. 
Kalendrarna distribueras till DG eller till person av dem angiven adress, antalet 
baserat på en kalender per medlem i distriktet. Sten har även förslag till ett 
presentemballage för kalendrarna, som GR dock inte finner behov av. 
 
Beslut 

1. GR beslutar att kalendrarna skall säljas till ett pris av minst 100 kronor 
per kalender. 

2. GR beslutar ge Sten Jansson mandat att trycka upp fler kalendrar vid 
behov, exempelvis i upplagor om 3-5-7 tusen exemplar beroende på 
behov. 

3. GR beslutar att manualen om destinerade gåvor skall biläggas 
protokollet. 

 
Morogoro 
Sten Jansson presenterar en dokumentation om vad det kostar att utbilda 
ögonläkare på plats. 
 
Beslut 

4. GR beslutar låta tillsätta en projektgrupp för arbetet med Morogoro. 
5. Sten Jansson skall vara sammankallande i denna projektgrupp bestående 

av honom själv, Kirurgen Gustav Gustavsson, samt en ekonom. 
6. GR beslutar att Morgoro och liknande projekt skall ingå i paraplyet för 

Hjälpverksamheten. 
7. GR beslutar att kommittén för Hjälpverksamheten utser vem som 

ytterligare skall ingå i projektet. 
 
Som avslutning på denna punkt överlämnar ID Jan-Åke Åkerlund till Sten 
Jansson, IP:s Certificate of Appreciation. 
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§ 28 Tält, hus och volontär 
Utöver vad som rapporterats i bilaga 16, informerar PGRO Lennart Löf, att en 
Lionmedlem alltid medföljer vid de olika räddningsoperationerna, som leds av 
Räddningsverket. Intresserade Lions kan ansöka hos Räddningsverket om att gå 
deras utbildning. Man vill gärna ha fler kvinnor bland de sökande. Efter GR 
mötet, kommer ett hus att visas för intresserade vid Räddningsverkets 
anläggning. Ett hus sänds till FN i Pakistan och detta hus kommer sedan att 
övergå i Lions ägo. Samarbetet mellan Räddningsverket och Lions är unikt och 
HK i Oak Brook är mycket intresserade av vårt engagemang. 
 
Beslut 

1. GR beslutar att all volontärverksamhetens fyra steg samordnas av IRD 
Lennart Ahrnlund. 

2. GR beslutar godkänna rapporten som lades till handlingarna. 
 
 
§ 29 Aktivitetsrapport    Bilaga 24 
 EC Ralph Ahlquist informerar kring den nya aktivitetsrapporten A 1. 

Per 30 juni hade 89 klubbar sänt in rapporten, totalt har 122 klubbar rapporterat 
fram tills dags dato. Redovisning bifogas protokollet. 
GR finner rapporten vara bra PR för Lions genom sitt sätt att påvisa hur mycket 
pengar som skänks till olika ändamål. 
Tidigare har beslutats att IT-kommittén erhåller 30 tkr för att utveckla 
blankett/redovisning. Eventuellt kommer 30 tkr ytterligare att behövas och då 
tas dessa från budgetens oförutsedda utgifter. 
ID Jan-Åke Åkerlund reagerade över att enbart 9,4 % av de skänkta medlen var 
till internationell verksamhet. Redovisningen från klubbarna ger dock utrymme 
för att mer medel skänkts internationellt, men då under rubrik övrigt. 
 
Beslut 

1. GR beslutar avsätta 30.000 kronor för utvecklingskostnader för 
medlemsregistret ur budgetens oförutsedda kostnader. 

2. GR beslutar att sammanställningen av Aktivitetsrapporterna A 1 bifogas 
protokollet. 

3. GR beslutar att IT-kommittén återkommer med en kontrollrapport och 
därefter beslutas om eventuell mer medel till utveckling. 

4. GR beslutar godkänna rapporten att den läggs till handlingarna. 
 
 
§ 30 Narkotikasökhundar     

IPGRO Lennart Löf informerar om skrivet avtal med Generaldirektören för 
Tullverket. Tills dags dato har klubbarna/distrikten betalat in 401.000 kr. 101-
VG 70.000 kronor, 101-B 70.000 kronor, 101-GD 70.000 kronor, 101-S 80.000 
kronor, 101-A klubbar och distrikt 40.000 kronor, LC Staffanstorp 70.000 
kronor samt ifrån N LC Hallen-Oviken 1.000 kronor. 
3 hundar är i tjänst, 2 hundar i utbildning. 
Blankett bifogas protokollet gällande rapportering och uppföljning om vad 
hundarna uträttar.  
Lions fick mycken PR i samband med aktivitet i Nordstan i Göteborg genom 
bl.a notis i GP. 
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vDG Kent Benediktsson berättar att distrikt S avsätter 40´ per år till projektet. 
Den ursprungliga hunden i S, Bonzo, har blivit tagen ur tjänst, men visades upp 
bl.a på en distriktskonferens. 
Lennart Löf påtalar möjligheten att ha en Lions-logo på den sele som hundarna 
bär. 
 
vDG Tord Berglund menar, att små klubbar med ekonomisk begränsning kan gå 
samman och dela kostnaderna för en hund. 
De olika distriktens DG får en möjlighet att berätta om nuläget i distriktet och 
alla är överens om att aktiviteten är bra. vDG uppmanas, att ta med sig denna 
information inför sitt år. Distrikt S har i sin projektkatalog rekommenderat 
klubbarna att avsätta 80 kronor per medlem för projektet. 
 
Beslut 

1. GR beslutar att fortsätta arbeta med projekt Narkotikasökhund. 
2. GR beslutar godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 

 
 
§ 31 Övriga rapporter 

A. NSR 2008 
PDG Kjell Jonsson redogör för planeringsläget, med hjälp av en 
Powerpointpresentation, inför NSR mötet 2008 på hotell Foresta på Lidingö. 
Prisbilden är positiv jämfört med tidigare NSR i de andra nordiska länderna. 
 
Beslut 

1. GR beslutar godkänna rapporten och lägga den tillhandlingarna. 
 
B. Kontoret 
Jan Demuth beskriver arbetet på kontoret med en presentation av de anställda 
och deras arbetsuppgifter. Cynthia Lo, supplies, Maud Nordell, The Lions och 
Info samt Jan Demuth som kontorsansvarig och allt i allo. 
3 personer sköter servicen för nästan 14.000 medlemmar. Vi söker nya lokaler 
då de gamla kommer att rivas. Nya telefontider kl 09.00-13.00. 
Bengt Grönvall ställer frågan om att kunna dela lokaler med Lions Quest och 
Jan svarar att detta är ett av många alternativ. 
 
C. Convention 
DG Martin Enqvist visade bilder via DVD från årets convention. 
GRO Annette har sänt tackbrev till Charles E Kostro från MD 101 med 
anledning av det synnerligen välplanerade och genomförda arrangemanget. 
Följande beslut som togs på Convention: 

• Ta bort minimikravet på nödfallsreserven samt att få en säker 
investeringsbas. 

• GRO får delegatstatus vid Convention. 
• Anta familjestrukturerade medlemsavgifter. 
• Angående hantering när distrikt ändrar sina gränser. 
• Nomineringar till 2:e vice IP kan endast ske från fullvärdiga distrikt. 
• Nomineringar till ID kan endast ske från fullvärdiga distrikt. 
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Beslut: 
2 GR beslutar att ge Jan-Åke Åkerlund i uppdrag att förtydliga om MD 

101 behöver agera för att beslutet skall gälla från den 1/1-07. 
3 Samt att informera GR om avgiftsrabatten gäller för befintliga 

familjemedlemmar eller för presumtiva medlemmar. 
4 GR ber Sune Karlsson se över vad detta innebär för vårt 

medlemsregister. 
 
GRO lämnar rapport från PID Jan Holte gällande CC-mötet på convention. 
 
EC Ralph Ahlquist rapporterar kring de problem som uppstått under årets 
convention. Vi kommer att ta lärdom av de eventuella brister som framkom i 
Boston. Diskussion kring att eventuellt ha två reseledare, en person från Lions 
och en teknisk via resebyrån. 
 
Beslut: 

5 GR beslutar avvakta i frågan kring reseledare. 
 
D. RM i Uppsala 2008 
DG Göran Linnarsson rapporterar kring RM i Uppsala 2008. Ett nytt Musikens 
Hus som kommer att stå klart under 2007 är bokat för RM. Det ligger på 
promenadavstånd från alla hotell. Lions i Sverige firar samtidigt 60 års 
jubileum. Riksmöteskommittén från Uppsala har möjlighet att ändra datum för 
riksmötet och återkommer om det. 

 
 
§ 32 Övriga frågor 

A. Europa Forum 
 
Beslut 
GR beslutar att MD 101 kommer att deltaga med en utställning kring Bring 
Quality to Life vid årets EF i Bournemouth. 
 
B. Orkester Norden 
PCC Finn Bangsgaard informerar om årets turnéverksamhet och de kommande 
framträdandena. 
Till DG i distrikten A samt S framfördes tack för distriktens stöd i samband med 
orkesterns framträdanden under året. 
 
Beslut 

1 GR beslutar att avsätta medel så att PCC Lennart Fridén och PCC 
Finn Bangsgaard kan sända rapport ytpostvägen till alla LP. 

2 GR beslutar godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 
 
C. The Lion 
Redaktör Maud Nordell presentar sig själv samt tidningen The Lion. Maud 
informerar om möjligheterna till information via detta media. Maud kommer att 
göra en kommunikationsplan samt ett arbetsverktyg, som DG kommer att 
informeras om via mail. Ungefär 70 % av arbetstiden åtgår för arbete med 
tidningen. Av de övriga 30 % prioriteras PR och mediaarbetet, med bl a 
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Varumärkeskampanjen. Fr.o.m. nästa nummer av tidningen får vi ny 
papperskvalitet och också nytt format. Till vDG Kent Benediktsson i S framförs 
ett tack för medverkan till att den nya utformningen av tidningen. Mycket bra 
samarbete med tidningskommittén, som även är ett utmärkt bollplank i arbetet 
med tidningen. När det gäller Lions Webbsida, ansvarar Maud för innehållet och 
Cynthia arbetar med den tekniska delen. 
 
Den 14 oktober planeras en träff med PRC från samtliga distrikt. 
Imageannonseringen via Varumärkeskampanjen skall ge Lions fler nya 
medlemmar. Man arbetar mycket ad hoc mot media vid speciella händelser med 
hjälp av PRC. Bl a fick vi 2 gratisannonser i SvD i samband med 
Pakistankatastrofen. 
 
Det finns broschyrer att beställa via kontoret, Bl a Lions – Människor som Du. 
De första 350 ex erhålles gratis. Broschyren togs fram under förra året, men är 
lika aktuell. Maud visade även affischer som kan beställas via kontoret eller, 
som man själva kan trycka. 
 
D. IT 
PDG Hans-Åke Lindelöw har tvingats lämna sina uppdrag som sammankallande 
pga sjukdom. Kjell-Arne Svensson efterträder Hans-Åke som sitter kvar som 
ledamot. 
Bilaga 13 presenteras av Sune Karlsson. I bilagan framgår, att IT-kommittén 
äskar medel med 100.000 kronor. Sune Karlsson framför en fråga till GR, om 
hur frågorna skall behandlas framöver, enligt bilagan. 
GRO önskar besked av IT-kommittén, om frågorna man vill att GR skall ta 
ställning till. 
A 1 är ett dokument där klubbarna redovisar sitt insamlade resultat. Under 
september månad kommer Oak Brook att lämna ny information kring 
blankett/rapportering. 
GR visar sin tacksamhet för det fina arbete som kommittén lagt ned. 
IT-kommittén äskar 100´ för det fortsatta arbetet varar merparten av pengarna 
skall riktas mot arbetet med A 1. EC Ralph ser över finansieringen. 
 
Beslut 

1 GR beslutar godkänna rapporten enligt bilaga 13 och lägga den till 
handlingarna. 

2 GR beslutar delegera till AU att diskutera frågorna under punkt 4 A  
och B i bilaga 13. 

3 GR beslutar fastställa organisation och arbetsordning enligt bilaga 13. 
4 GR beslutar att arbetet skall slutföras inom de 40-60 timmar som IT-

kommittén föreslagit. 
 
Sune Karlsson uppmanar DG att köpa mailprogrammet som beskrivs på sidan 5 
i rapporten. Sune önskar att kontoret och DG börjar arbeta med detta 
mailprogram. Det krävs en licens per användare.  
LDC Stefan Kanders väcker frågan om var medlen skall tas. vDG samt DG får 
inventera detta via egen distriktskassa. 
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E. Supplies 
PID Heinz Ondrejka har sänt in en skrivelse med oro över den sjunkande 
försäljningen. Cynthia Lo avlönas med 75 % från Oak Brook för 
supplyföräljning. 
DG Robert Jeraeus lämnar ett förslag, att kontoret sammanställer en liten låda  
med diverse supplies, som distrikten kan ha med sig till kick off arrangemang. 
AU och GR har ett gemensamt ansvar för att meddela, att distrikt och klubbar 
skall inhandla mera supplies via kontoret. 
 
Beslut 

1 GR beslutar ge AU i uppdrag att se över och stärka 
supplyförsäljningen och presentera ett förslag vid GR-mötet i 
november. 

 
PDG Per-Eric Josefsson uppmanar oss alla att köpa ett lions-paraply, och varför 
inte sommartid bära en lions T-shirt 
 
Jan Demuth kommer att förse alla DG med supplypaket inför höstens uppstarter. 
 
F. Casa Minunata 
I Rumänien har det nu bildats en lionsklubb med namn Casa Minunata. 
 
G. Prostatacancer 
DG Anita Lemmel efterlyser svar på varför skivelsen, som diskuterades på RM 
inte sänts till Riksdag och Regering. En skrivelse, som var ämnad att även 
sändas med kopia till alla politiska partier. 
GRO meddelar att det inte finns något justerat protokoll från Riksmötet och att 
beslutet säger att GR skall utföra uppgiften men föreslår att AU får arbeta med 
frågan. 
 
Beslut 

1 GR beslutar ge AU i uppdrag att följa upp RM-beslutet gällande 
prostatacancer. 

 
 
§ 33 Nästa möte, Linköping 11-12 november 
 Nästa GR-möte kommer att förläggas på Scandic Väst i Linköping. 

Partnerprogram innehåller ett besök på Slottet under guidning av lanshövding 
Björn Ericsson. 

 
 
§ 34 Avslutning 

PDG Reino Wikström meddelar att det finns extra MD-pins för DG att hämta 
innan de lämnar GR-mötet. 
GRO Annette avslutar GR-mötet med sin goda sed att läsa en limerick, som 
alltid uppskattas. 
Innan GRO Annette hinner låta klubban svingas, tackar PCC Håkan Johansson 
GRO för ett väl genomfört och effektivt möte. 
Därefter avslutas mötet formellt. 
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Efter mötet höll Lina Eiserman Ålund ett mycket uppskattat föredrag tillsammans med Martin 
Sjöholm från Räddningsverket om Hus i grus – tält i fält. En beskrivning av de två resorna till 
Pakistan med anledning av jordbävningen. En i många stycken rolig föredragning som också 
gav anledning till eftertanke och en och annan tår. 
Räddningsverket är mycket glada för det samarbete som nu finns mellan Lions och verket. 
 
Efter lunch kunde studiebesök göras på Räddningsverkets depå i Björröd, Landvetter. Där 
kunde tältlagret och det första uppbyggda huset beses. 
 
 
 
 
2006-09-10 
 
 
 
Kenneth Persson Annette Eiserman-Wikström 
vGRO  GRO 
 
 
Justeras: 
 
 
 
 
Robert Jeraeus  Hans Johansson 
DG 101-GD   DG 101-N 
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Rapport till GR 2    2006-08-19 
 


Tält – Volontärer – Hus  
 
 
Syftet med ovanstående projekt är att Lions skall kunna bistå med material och/eller mänsklig 
hjälp vid katastrofer eller andra situationer där människor lider p.g.a. yttre faktorer som dom 
inte själv kan råda över. 
 


1.  Tält 
Under verksamhetsåret 2003-2004 startade en diskussion om att Lions  MD 101 skulle samla 
in medel till att inköpa tält att användas för snabba insatser vid katastrofer i världen. 
Ett gott samarbete med Statens Räddningsverk (SRV) inleddes där SRV disponerade tälten 
för bistånd till drabbade människor vid jordbävningar, översvämningar och andra 
nödsituationer.  
 
Vid jordbävningskatastrofen i Pakistan skänkte Lions 225 familjetält till drabbade familjer. 
Till de översvämningsdrabbade områdena i Serbien sänkte Lions 40 sommartält, våren 2006. 
 
I tullfritt lager på Landvetters flygplats finns idag  
 


189 st. sommartält 
  140 st. ökentält 
  125 st. vintertält med kamin 
    15 st. sjukhustält i tre storlekar 
 
Dessa tält har bekostas av lionklubbarna i Sverige. 
Varje tält kostar ca 5000 SKR inkl transporter till Sverige. Tälten inköps i Kina. 
 
För montering av tält i katastrofområdet skall en utbildad Lion följa med SRV:s personal i 
samband med transporten av tälten. Tälten transporteras av SRV på lämpligaste sätt till 
katastrofområdet. 
 
Utbildningen ombesörjs av SRV. Vid två utbildningstillfällen per år får en Lionsmedlem 
delta.  I dagsläget finns tre intresserade lions som har anmälts till SRV för utbildning till 
volontärer som tältbyggare. 
 
Alla Lionklubbar som skänker pengar till tält får ett Donationsbevis. 
 
Projektledare har varit PDG Reino Wikström 
 
 


2.  Volontärer 
Under verksamhetsåret 2005-2006 startade en utredning om en ev. volontärstyrka att verka 
som specialstyrka under ett uppbyggnadsskede efter en katastrof. 
Ett samarbete med SRV har diskuterats.  Meningen är att frivilliga Lions ska kunna skickas ut 
till katastrofområden efter beställning av SRV.  
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Enligt SRV är det brist på vissa specialistfunktioner. 
Volontärer som är intresserad och godkända av SRV kommer att få en utbildning som 
arrangeras av SRV. 
 
Utredningsgruppen har bestått av PDG Bertil Ravnell LC Sigtuna sammankallande, Ingvar 
Ahlström LC Staffanstorp och Sonny Månsson LC Vinslöv. Alla dessa var med den 
volontärgrupp som åkte till Thailand efter tsunamikatastrofen och har också stor erfarenhet av 
utlandstjänst åt bl.a FN. 
 
 


3  Hus 
 
Under verksamhetsåret 2005-2006 startade en utredning om anskaffning av hus som kan 
sättas upp i katastrofområden efter uppröjningsperioden och att läget har stabiliserats. 
Även om tälten kan bli stående i flera år är de inte ämnade för kontinuerligt boende. 
Beslut togs av GR att inköpa ett modulhus, som tillverkas i Filippinerna. Ett provhus har 
monterats på SRV:s internationella depå i Landvetter. Huset som har godkänts av SRV skall 
användas för träning och visning. 
 
Ytterligare ett hus har beställts som skall levereras till Pakistan och placeras på FN-campen. 
Meningen är att det hus som placeras på FN-campen skall överlämnas till Lions i Pakistan när 
FN lämnar detta område. Ansökan om LCIF-bidrag håller på att förberedas. Kontaktperson 
med LCIF har utsetts PCC Finn L. Bangsgaard. 
Lions samordnare av hjälpen till Pakistan har LCIF utsett PCC Malik Khuda Baksh, Pakistan. 
 
Volontärer för montering av husen skall erbjudas att genomgå en av SRV arrangerad 
specialutbildning för internationellt hjälparbete. Utbildade Lions kan åka med och fungera 
som byggledare vid montering av husen. 
 
Projektledare har varit PDG Reino Wikström och PDG/IRC Lennart Ahrnlund 
 
 
Sammanställt av IPCC Lennart Löf 
 
 
AU föreslår GR besluta 
 
-att huvudansvaret för projekten Tält-Volontärer-Hus överförs till Hjälpkommittén  
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       Rapport, projekt, MD-101  07/2005 - 06/2006 


 


 


Penningpåse   Katastrof Asien  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 890 100  Intäkter 48 860 
Kostnader -250 000  Kostnader -19 977 
Årets Resultat 640 100  Årets Resultat 28 883 


Balansräkning 0  Balansräkning  
Ingående kapital 855 720  Ingående kapital 447 363 
Årets resultat 640 100  Årets resultat 28 883 
Utgående Kapital 1 495 820  Utgående Kapital 476 246 
     
Handikappfonden   Katastrof Pakistan  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 403 890  Intäkter 1 954 587 
Kostnader -160 317  Kostnader -1 192 970 
Årets Resultat 243 573  Årets Resultat 761 617 


Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 648 148  Ingående kapital 0 
Årets resultat 243 573  Årets resultat 761 617 
Utgående Kapital 891 721  Utgående Kapital 761 617 
     
Narkotika   Sight First II  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 1 250  Intäkter 94 133 
Kostnader -24 548  Kostnader 0 
Årets Resultat -23 298  Årets Resultat 94 133 


Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 90 501  Ingående kapital 135 406 
Årets resultat -23 298  Årets resultat 94 133 
Utgående Kapital 67 203  Utgående Kapital 229 539 
     
NSR 10,-   Maarja Village  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 168 116  Intäkter 800 
Kostnader -141 691  Kostnader -6 870 
Årets Resultat 26 425  Årets Resultat -6 070 


Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 267 370  Ingående kapital 63 779 
Årets resultat 26 425  Årets resultat -6 070 
Utgående Kapital 293 795  Utgående Kapital 57 709 
     
NSR-projekt, Oradea   Novozybkov  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 28 329  Intäkter 268 481 
Kostnader 0  Kostnader -1 251 661 
Årets Resultat 28 329  Årets Resultat -983 180 


Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 0  Ingående kapital 962 543 
Årets resultat 28 329  Årets resultat -983 180 
Utgående Kapital 28 329  Utgående Kapital -20 637 
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Orkester Norden   Viljandi Estland  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 54 750  Intäkter 1 798 
Kostnader -52 054  Kostnader -32 670 
Årets Resultat 2 696  Årets Resultat -30 872 


Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 46 772  Ingående kapital 53 299 
Årets resultat 2 696  Årets resultat -30 872 
Utgående Kapital 49 468  Utgående Kapital 22 427 
     
Katastrofberedskap   Ungdom  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 869 070  Intäkter 511 288 
Kostnader -155 000  Kostnader -444 546 
Årets Resultat 714 070  Årets Resultat 66 742 


Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 1 708 725  Ingående kapital 81 237 
Årets resultat 714 070  Årets resultat 66 742 
Utgående Kapital 2 422 795  Utgående Kapital 147 979 
     
Katastrof Tält   Oskarshamnslägret  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 2 697 188  Intäkter 376 729 
Kostnader -2 250 114  Kostnader -139 980 


Årets Resultat 447 074  Årets Resultat 236 749 
Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 490 934  Ingående kapital 360 383 
Årets resultat 447 074  Årets resultat 236 749 
Utgående Kapital 938 008  Utgående Kapital 597 132 
     
     
   Behållning projekt 8 459 150 
     
Insamling Hund 406 000    
Utbetalt 2006-07-03 -360 000    
Behållning 46 000    
     
50-öring 251 000    
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Lions Clubs International MD-10 


Hjälpkommittén 


Handikapprojekt 2006-2007 


 
 
 
 


Projekt  HANDIKAPP-OS   -  Stöd Svensk Handikappidrott 


  “Handikappidrott är det viktigaste rehabiliteringsinstrumentet” 
 
 


Projektplanen upprättad den 8 juli 2006 av Börje Jonson behandlas den  18-20 augusti 2006 av 


Guvernörsrådet 
 
 


Mål: Aktiviteten med dess olika möjligheter och betydelse bör vara känd av varje Lion-


medlem i Sverige. Lions stöd skall skapa förutsättningarna för duktiga handikapp-
idrottare att kunna prestera sådana resultat att kvalifikationsgränserna för deltagan-
de vid Handikapp-OS (Paralympics) kan nås. 


 
 


Förutsättning: Beslut Vid Riksmötet i Trollhättan 2006   
  Klubbidrag inkl. ev. Gåvobevisbeställningar  
  Information till varje klubb med hjälp av projektbrev, DG resp. The Lion-artiklar  
 
 


Aktivitetsledare: PCC Börje Jonsson 


 
 


Ekonomi:  Kommitté 5.000    


    
  


Tidplan:  Start juli-2006 


    
 
 


Projektbeskrivning: Det är utomordentligt viktigt för dessa svenska ambassadörer att få 


träningsmöjligheter så att man kan få möta idrottskamrater från övriga delar av 
världen och att få mäta sin prestations- förmåga i ädel tävlan. Det faktum att nästan 
ingenting är omöjligt” för den som drabbas av handikapp utgör en trösterik förebild 
för oss alla, som ingenting vet vad nästa sekund i livet kan innebära. Ekonomiska 
medel för ett möjliggörande är det viktigaste instrumentet för effektiv träning enligt 
våra BRAGDLEJON.pristagare. 


 
Riksmötet 2006 beslutade om att rekommendera ett klubbidrag till 
Handikappfondens totala verksamhet om minst 40 kronor per medlem inkl. ev. 
Gåvobevisbeställningar, varav 50% skall användas inom satsningen för deltagande 
vid Handikapp-OS. 


 
    
 


Avrapportering: Vid GR-mötena i augusti 2006, november 2006, februari/mars 2007 samt maj 2007. 


 
 
HAFO-090 
BJo 
060708 
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Lions Clubs International MD-101 


Hjälpkommittén 


Handikapprojekt 2006-2007 


 


Projekt  BRAGDLEJON - och LIVSKVALITETSPRISER 
    
 


Projektplanen upprättad den 8 juli 2006 av Börje Jonson 
  behandlas den 18-20 augusti 2006 av Guvernörsrådet 
 
 
Mål:  2 stipendier om vardera 15.000 kronor till en aktiv kvinnlig respektive en manlig 
  utövare  av handikappidrott. Åstadkomna resultat skall vara på “världsnivå”!. Juryn 
  har dessutom möjlighet att utdela max. 15.000 kronor om man finner att speciellt 
  behov föreligger. 
 
  2 - 3 stipendier om vardera 15.000 kronor till person som gjort stora och föredömliga 
  personliga insatser för egen och eller annans livskvalitet. 
 
  Priser vid Svenska Ungdomsspelen i Handikappidrott på Stockholms Stadion. Totala 
  prisbeloppet uppgår till 15. 000 kronor. 
 
Förutsättning: Beslut Vid Riksmötet i Trollhättan 2006 
  Klubbidrag enligt Riksmötesrekommendationen 
  Nomineringsarbetet aktiveras av HAFO och  genomföres i samarbete med närlig- 
  gande Lions-klubbar och Svenska Handikappidrottsförbundet 
 
 
Aktivitetsledare: PCC Börje Jonsson 
    
 
Ekonomi:  Priser  105.000  
  Riksmöteskostnader   20.000 
  Kommitté    5.000 
    
Tidplan:  Start juli-2006 
 
Projektbeskrivning: Intresset för dessa stipendier bland verksamma inom handikappidrotten är stort och 
  det anses som mycket meriterande att bli nominerad till våra priser. Handikappidrott 
  anses av många vara den bästa formen av rehabilitering, den bästa aktiveringsformen 
  och den bryter isoleringsriskerna. Den skapar också möjligheter till nya utmaningar, 
  till ett bättre socialt liv och följaktligen till en ökad livskvalitet. 
 
  Livskvalitetspriserna har tilldelats båda “kända” och “okända” och är mycket upp- 
  skattade. Att lyfta fram och uppmärksamma stora insatser som sker i det tysta är en 
  viktig uppgift för Lions. Det handlar om kampen för Livskvalitet utifrån ovanliga 
  förutsättningar. De utdelade prisen har senare uppmärksammats av olika media i  
  samband med personreportage i dags- och veckotidningar. 
 
  
Avrapportering: Vid GR-mötena i augusti 2006, november 2006, februari/mars 2007 samt maj 2007. 
 
 
 
 
HAFO-092 
BJo 
060708 
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Lions Clubs International MD 101 


Hjälpkommittén 


Handikapprojekt 2006-2007 


 


Projekt  AKTIVERINGSPROJEKT - Nya möjligheter 


    
 


Projektplanen upprättad den 8 juli 2006 av Börje Jonson 


  behandlas den  18-29 augusti 2006 av Guvernörsrådet 
 
 


Mål: Vi vill skapa möjligheter att presentera lokala projekt för aktivering och 


rehabilitering av handikappade. Det kan handla om att bryta isolering, att skapa nya 
möj-ligheter, att ge stöd till “udda” områden, att höja insatsberedskapen och 
flexibiliteten under verksamhetsåret etc. 


 
 


Förutsättning: Beslut Vid Riksmötet i Trollhättan 2006 
  Klubbidrag enligt Riksmötesrekommendationen 
  Beslut av GR / GRO efter förslag från HAFO 
 
 


Aktivitetsledning: PCC Börje Jonsson 


    
 


Ekonomi:  Projektbidrag max. 100.000 


  Diverse utgifter          2.000    
     
 


Tidplan:  Start juli-2006 


 
    


Projektbeskrivning: Tanken är att få fram förslag till projekt vars förverkligande skall bli av betydelse 


för flera handikappade rent allmänt, att visa på möjligheter till aktivering som 
kanske inte prövats tidigare etc.  


 
 


Avrapportering: Vid GR-mötena i augusti 2006, november 2006, februari/mars 2007 samt maj 2007. 


 
 
HAFO-091 
BJo 
060708  
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Nedan ett förtydligande av brevets innehåll: 


 


 


Republique Libanaise 


Municipalité De Saida 


 


 


 


Mr’s Lions International 


 


Dear Sir /Madam 


 


We would like to extend our gratitude and sincere thanks for your 


assistance at a time of great need. 


 


We have about 70,000 displaced people in the city of Saida, those people 


have left their hometowns from various locations in the South of Lebanon 


seeking refuge in a relatively safer place. We have provided them sehlter in 


empty apartments, schools, universities and places of worship. 


 


We have received and distributed a total of 250 boxes of detergents to the 


folowwing places: 


 


1. 70 refugee centers via Saida Municipality ( 140 boxes) 


2. Arabic Orphanage ( 10 boxes) 


 


Sincerely yours, 


Abdul Rahman Bizni., MD 


Mayor City of Saida 


 


OBS! Originalet var av sådan kvalitet det inte kunde göras något åt det. 
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FUU rapport till GR 2 06/07 den 19-20 augusti 2006 


 
Anteckningar från telefon möte med FUU den 22 juni 2006 
 
Kommittén började arbeta i förtid för att få en flygande start på verksamhetsåret. Vi utbytte 
först tankar på nätet och samlade dessa på ett telefonmöte vars minnesanteckningar följer här 
nedan. 
Vi ser som våra viktigaste uppgifter att: 


- Hjälpa klubbarna med att fortsätta bryta den negativa medlemsutvecklingen. 
- Ge stöd till nyklubbsbildningen.  
- Få klubbarna att ta hjälp av varumärkeskampanjen i sitt medlemsrekryteringsarbete. 
-  Visa på möjligheten att informera om Lions med hjälp av hjälpaktiviteter typ Sight 


First samt andra hjälpaktiviteter. 
 
Vi ser oss som smörjmedel i distriktens arbete med att hjälpa klubbarna. Allt arbete som 
direkt påverkar medlemsutvecklingen sker på klubbnivå. Vi och distriktens ansvariga kan 
enbart sträcka ut en hjälpande hand och ge råd och idéer.  


 
Hur når vi då fram till klubbarna? Vi ser ZO som den direkta länken mellan distriktens 
tjänstemän och klubbarna. ZO är rörelsens viktigaste tjänsteman för ZO står mellan DG och 
klubbarna. ZO rollen måste stärkas. På våren verksamhets året 04/05 inbjöd FUU samtliga 73 
ZO och distriktens informatörer till ett seminarium för att informera om 
varumärkeskampanjen. Det kom 63 Lions, som vad vi förstod fick bra information så de 
kunde gå ut till samtliga klubbar med kärnan av budskapet, som vi förmedlade på seminariet. 
Den feedback vi då fick var överlag positiv och resultatet blev att vi fick OK på det då 
kommande RM. 
 
Vi är i FUU eniga om att det bästa resultatet av ett kommande FUU seminarium skulle vara 
att kunna inbjuda samtliga ZO och distriktens MO-EO-RO och LDC. Vår budget tillåter 
tyvärr inte detta utan vi föreslår att enbart distriktens MO, EO, RO samt LDC inbjuds. Det 
skulle då bli max 40 personer och det ser vi att vår bantade budget klarar. Dessa distriktens 
ansvariga som kommer på seminariet måste sedan omgående samla sina ZO och föra 
budskapet vidare via ZO till klubbarna. Detta är oerhört viktigt annars får vi inte ut vår 
hjälpande hand till klubbarna. 
 
Alla undersökningar som gjorts i Sverige, Norge och Danmark visar på att huvudanledningen 
till att Lions slutar efter en kort tid är att de inte tycker klubbens inre liv ger dem så mycket att 
de är villiga att bjuda på sin fritid.  Detta är avgörande för Lions framtid då det troligen är 
det viktigaste som måste förändras för att vi skall få nya och behålla gamla medlemmar.   
 
Den röda tråden på seminariet blir därför ”Klubbens Inre Liv”. 
 
Vi kommer att prata om:   
-månadsmötesprogram  
-vad insamlings och hjälpaktiviteter betyder för medlemmens intresse för Lions  
-hur kan vi sprida Lionsbudskapet med hjälpa av den pågående Varumärkeskampanjen, Sight 
First samt de andra pågående hjälpaktiviteterna.  
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-Vi kommer att trycka på vikten av att så många klubbar som möjligt utnyttjar Liondagen den 
8 oktober för att sprida Lions budskapet 
- Vi har goda förhoppningar att kunna inbjuda en intressant talare som har ett framtidbudskap. 
– Engagera någon eller några klubbrepresentanter, vars klubb visat på positivt resultat, att 
ställa upp och berätta om hur deras klubb  gjort för att uppnå sitt fina resultat. 
 
Vi kommer att ha ett FUU möte innan GR mötet så att jag kan redovisa fler detaljer och svara 
på frågor. 
Seminariet planeras att genomföras på Skandic i Gävle 23-24 september. Start vid lunch den 
23 och slut vid lunch den 24.  
Vi behöver nu hjälp av samtliga DG som tar fram namn och adresser på sina MO, EO, RO, 
LDC och överlämna dem till mig senast på GR mötet.  
 
Vi kan enbart genomföra detta om samtliga DG stöder oss och positivt säljer in våra 
idéer till sina distrikt.  
 
Vänligen på uppdrag av FUU kommittén 
Bengt Grönwall FUU ordförande. 
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Rapport till Guvernörsrådets sammanträde                                                
I Hindås 2006-08-19---20. 
 
 
 
 
 
 


Lions-Quest 
 


1. Kursverksamheten 
 


    Vi startar kursverksamheten med första kursen 8-9 augusti. 
    För hösten 2006 har vi f n följande bokningar: 
    Lokala kurser (2 dagar) för grundskolans personal        30 st. 
    Uppföljningskurser (3-5 timmar) för tidigare utbildade      3 st. 
    Centrala kurser(2 dagar) på hotell för grundskolans personal   3 st. 
    Lokala kurser(1 dag) för gymnasieskolans personal    2 st. 
    Central kurs för gymnasieskolans personal ( 1 dag)    1 st. 
    Föräldrautbildning (1 dag)      1 st. 
    För 2007 har vi redan 4 st. bokningar. 
    Annons i Lärarnas Tidning, Skolvärlden och Skolledaren om våra kurser kommer i          
    mitten av augusti. 
    Samma annons kommer också i The Lion (sept-okt. nr.) 
    Samtliga kurser samt övrig information finns på vår hemsida: www.lions-quest.se 
     
2. DNO konferens 
 


Lions-Quest och Kommittén för ungdomsverksamhet (Narkotikafrågor) kommer att    
tillsammans genomföra en konferens för distriktens Narkotikaordförande 30/9-
1/10 2006, förlagt till Scandic Hotel, Mölndal. 


 


 Lion Mints 
 


Information om Lion Mints aktiviteten finns också på vår hemsida www.lions-
quest.se under Lion Mints. Vi har tidigare sänt ut ett säljbrev till klubbarna. 


    Säljbrevet bifogas denna rapport. 
 
    Örkelljunga 2006-08-03 
 
    Ingmar Nordström 
    Lions-Quest och Lion Mints ansvarig i MD 101 Sverige 








2006-2007  Bil 9 
2006-08-03 


1 


 
 
  
Rapport till Guvernörsrådets sammanträde                                                
I Hindås 2006-08-19---20. 
 
 
 


 
 


Lions-Quest 
 


1. Kursverksamheten 
 


    Vi startar kursverksamheten med första kursen 8-9 augusti. 
    För hösten 2006 har vi f n följande bokningar: 
    Lokala kurser (2 dagar) för grundskolans personal        30 st. 
    Uppföljningskurser (3-5 timmar) för tidigare utbildade      3 st. 
    Centrala kurser(2 dagar) på hotell för grundskolans personal   3 st. 
    Lokala kurser(1 dag) för gymnasieskolans personal    2 st. 
    Central kurs för gymnasieskolans personal ( 1 dag)    1 st. 
    Föräldrautbildning (1 dag)      1 st. 
    För 2007 har vi redan 4 st. bokningar. 
    Annons i Lärarnas Tidning, Skolvärlden och Skolledaren om våra kurser kommer i          
    mitten av augusti. 
    Samma annons kommer också i The Lion (sept-okt. nr.) 
    Samtliga kurser samt övrig information finns på vår hemsida: www.lions-quest.se 
     
 
2. DNO konferens 
 


Lions-Quest och Kommittén för ungdomsverksamhet (Narkotikafrågor) kommer att    
tillsammans genomföra en konferens för distriktens Narkotikaordförande 30/9-
1/10 2006, förlagt till Scandic Hotel, Mölndal. 


 


 Lion Mints 
 


Information om Lion Mints aktiviteten finns också på vår hemsida www.lions 
quest.se under Lion Mints. Vi har tidigare sänt ut ett säljbrev till klubbarna. 


    Säljbrevet bifogas denna rapport. 
 
    Örkelljunga 2006-08-03 
 
    Ingmar Nordström 
    Lions-Quest och Lion Mints ansvarig i MD 101 Sverige 
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Jan-Åke Åkerlund 
International Director                                                                                                        
 
Vad skall vi göra för att få fart på nyrekryteringen? 
 
Enligt vår Internationelle President, Jimmy Ross, så skall varje klubb under året sträva efter en nettoökning med 
en (1) medlem och varje distrikt sträva efter en nettoökning med en (1) klubb. Detta är uppfordrande ord och 
precis som det stod efter varje budord i Martin Luthers Lilla Katekes så bör vi ställa oss frågan: ”Vad är det”? 
Och när detta är besvarats ställa oss följdfrågan: ”Hur skall det göras”?   
 
Eftersom jag tillhör Membership Development Committee i styrelsen har jag all anledning att fundera över 
ovanstående och mina tankar hittills är: 
 


• Rekryteringsprogrammet på alla nivåer, ner till både klubb och enskild medlem, måste ha EN RÖD 
TRÅD och jag menar att huvudinriktningen på nya medlemmar skall vara: 


 


• Flera KVINNLIGA medlemmar, och vi bör inte vara nöjda förrän medlemsantalen ser ut som 
befolkningssammansättningen i övrigt, det vill säga ungefär lika många kvinnliga medlemmar som 
manliga och inte mellan 12 % (i Sverige) och 18 % (i hela världen) som idag. Att vi står där vi står idag 
efter 19 år är ett misslyckande. Fy skäms! 


 


• Sträva efter att göra alla klubbar till mixade, men låt klubbarna få rimlig tid på sig, exempelvis 5 år. 
I annat fall kommer vi aldrig in i ett naturligt handlingsmönster. Obs! Detta gäller även dagens 
kvinnliga klubbar. 


 


• Alla klubbar strävar efter att variera ledarskapet (LP) – kvinna/man. 
 


• Alla distrikt strävar efter att variera ledarskapet (DG) – kvinna man. 
 


• (Till Internationella styrelsen vill jag säga: Var ett föredöme och låt vid varje tidpunkt antalet 
kvinnliga styrelsemedlemmar spegla det kvinnliga medlemskapet. Idag finns det en kvinnlig 
Director av 33.  Inte bra! 


 
Några saker som sedan kanske är lite underordnade men ändå betydelsefulla inom klubbarna, är: 
 


• Gör en intagningsceremoni som är så fin och så bra att medlemmen aldrig går ur! Så minns jag min 
egen intagningsceremoni för 35 år sedan. En dålig intagningsceremoni ger den nye medlemmen 
intrycket att det är inte så noga i Lions. 


 


• Ha alltid intressanta program på klubbmötena! Använd ego-föredrag när det i övrigt tryter! 
 


• Variera ledarskapet såsom det är menat i rörelsen. Vi får då ständigt en förnyelse och inte samma 
aktiviteter som i 20 år på grund av att man inte bytt ledare. 


 


• Glöm inte leendet! Ha roligt!  Sura miner och negativa attityder medför böter? 
 


• Prioritera att deltaga i månadsmötena! 
 


• Bevista Zonmöten! 
 


• Bevista Distriktsmöten och Distriktskonferenser! 
 


• Bevista Riksmöten! 
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• Lions är en internationell organisation, men med basen i den egna orten. Vi skall alltså göra våra 
insatser såväl på hemmaorten som internationellt.  Detta är viktigt.  


• Ha ett klubbmöte på hösten och ett på våren dår huvudtemat är nyrekrytering. Damma då av en 
gammal slogan: ”Each one reach one”! (Var och en föreslår en!) Denna slogan fungerar med garanti. 
I en klubb med 25 medlemmar får man då naturligtvis inte 25 nya medlemmar i slutändan, men kanske 
3 – 4 och det väl inte så tokigt.  
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    Varberg 060716 


 


Anteckningar 
 
 
Anteckningar gjorda vid Ungdomskommittén för verksamhetsåret 2006-2007, 1:a möte i 
Varberg 060716. Närvarande var: 
 
Jan Lofjärd YED, Bengt Nyman BYED samt Gunilla Lilja-Persson ledamot Leo/ Narkotika. 
 
Under mötet diskuterades hur ansvarsfördelningen skall fungera och vilka områden som 
ligger på kommitténs bord.  
Ordförande och ytterst ansvarig för kommittén är YED Jan Lofjärd. 
 
När det gäller ungdomsutbyte och internationella läger så kommer YED Jan Lofjärd att hålla i 
de delar som har med utresande svenska ungdomar att göra. 
För våra internationella ungdomsläger i Sverige och de inresande ungdomarna så kommer 
BYED Bengt Nyman att ansvara. 
 
YED och BYED kommer att deltaga på EF i Bournemouth i Oktober för att där dryfta 
gemensamma frågor med Europas och delar av världens ungdomsansvariga. På EF kommer vi 
också att byta lägerplatser med de länder som vi har ungdomsutbyten med. 
 
Lions Quest, Leo och Narkotika kommer att handhas av Gunilla Lilja-Persson.  
 
Gunilla kommer att fungera som kontaktperson mot Lions Quest och hålla reda på de 
förändringar och utbildningar som kommer att ske under året. Gunilla kommer att deltaga i 
det Lions Quest seminarium för distriktens ansvariga som kommer att hållas i Göteborg under 
året.  
 
När det gäller Narkotika rent allmänt så har Lions en ordinarie styrelseplats i Can* där 
Gunilla representerar Lions. Det finns 2 st möten inplanerade under hösten, den 12 okt och 30 
nov. På dessa möten deltager Gunilla. 
*CAN - Centralkommitten för alkohol och narkotikaupplysning har till uppgift att sprida 
information om alkohol och andra droger. Det gör vi genom att samla in och bearbeta fakta 
som vi sedan sprider via olika skrifter, kurser, konferenser, webbplatser och bibliotek. 
 
När det gäller Leo så kommer Gunilla att via Kenneth Persson bli uppdaterad på statusen på 
Leo för att kunna fortsätta det arbetet. Leo-delen är ny för Gunilla så där kommer vi andra i 
kommittén att vid behov stötta upp och hjälpa till. 
Kommittén kommer också att följa upp projektet med narkotikahundar till tullen. 
 
Under helgen 7 – 8 oktober så kommer det att hållas YE-utbildning för distriktens YEC och 
de lägeransvariga som håller läger 2007. 
 
Varberg som ovan 
 
Jan Lofjärd 
YED 
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Minnesanteckningar  
IT-kommittén 1:a möte, Halmstad den 2006-08-05 
 


Plats:  Kjell-Arne Svensson, Halmstad 


Närvarande: Hans-Åke Lindelöw, LC Vinslöv 


 Kjell-Arne Svensson, LC Simlångsdalen 


Inbjuden: Sune Karlsson, LC Hindås 


 


 


1. Mötet öppnades av Hans-Åke Lindelöw, som informerade att han av 
hälsoskäl inte ser sig ha kraft att åta sig ordförandeskapet för IT-
kommittén. Hans-Åke har tidigare också informerat GRO Annette 
Eiserman-Wikström. Hans-Åke ställde frågan – vill du Kjell-Arne ta på dig 
uppgiften, som IT-kommitténs ordförande? 
Efter en kort diskussion blev svaret från Kjell-Arne, JA. 


2. Sune Karlsson, som var inbjuden till mötet, och tidigare också tillfrågad 
om han kan tänka sig delta i IT-kommittén, accepterade att vara med i IT-
kommittén. 


3. Mötets förslag är att Lions IT-kommitté 2006/2007 består av: 
Kjell-Arne Svensson, ordförande 
Hans-Åke Lindelöw 
Sune Karlsson 


4. IT-kommittén vill av GR ha svar på några frågor. 


a. Vad anser GR är IT-kommitténs viktigaste uppgifter inför 
verksamhetsåret 2006/2007? 


b. Vilka behörigheter och mandat ger GR IT-kommittén? 


c. Vilka ekonomiska ramar ger GR IT-kommittén inför verksamhetsåret 
2006/2007? 


5. Mötet tog fram ett arbetsförslag till organisation av IT-kommittén 
2006/2007. Se bilaga: arbetsförslag-organisation.doc 


6. Mötet inventerade behovet av underhåll och utveckling i dagsläget för 
Lions medlemsregister. Se bilaga: inventering 2006-06-17.doc 
För att säkerställa kommande vidareutveckling av medlemsregistret, med 
tanke på behovet av A1-rapporteringen äskar IT-kommittén 100.000 kr. för 
utvecklingskostnader av medlemsregistret under verksamhetsåret 
2006/2007. 


7. Mötet diskuterade supporten för medlemsregistret efter den 31 dec. 2006, 
när Jan-Erik Thofts avtal med MD-kontoret går ut. IT-kommittén föreslår 
att supportbehovet utvärderas under hösten 2006. 
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2006-2007


Minnesanteckningar  
IT-kommittén 1:a möte, Halmstad den 2006-08-05 
 


8. Ett möte med IT-distriktsgruppen och en träff med MD-kontoret önskas så 
snart som möjligt. Vi anser det är viktigt att informera om IT-kommitténs 
sammansättning, organisation och verksamheten inför 2006/2007. 
Förslag till möte med IT-distriktsgruppen är lördag – söndag den 7-8 alt. 
den 14-15 okt. 2006. Förslag till träff med MD-kontoret är fredag den 6 alt. 
13 okt. 2006. Mötet och träffen samordnas till samma veckoslut. Platsen 
för mötet med IT-distrikt, Hotell Scandic, Bromma. 
Kjell-Arne fick i uppdrag att kontakta GRO Annette Eiserman-Wikström för 
att om möjlig få ett svar om vi kan planera möte och träff. Därefter skall 
Kjell-Arne kontakta MD-kontoret, Jan Demuth. 
Vår bedömning är att ett möte per verksamhetsår med IT-distriktsgruppen 
är tillräckligt. 


9. Mötet diskuterade IT-kommitténs och IT-distriktsgruppens ekonomiska 
behov för mötesverksamhet mm. Kommitténs bedömning är att detta ryms 
inom tidigare lagd budget om 40.000 kr. 


10. Mötet tog fram ett erbjudande av en programvara för 
massdistrubition av mail och nyhetsbrev. Sune Karlsson har 
tidigare förhandlat fram ett mycket förmånligt pris för Lions. 
Se bilaga: erbjudande.doc 
 


11. Mötet avslutades av Hans-Åke Lindelöw, som också tackade 
Kjell-Arne för att han åtagit sig ordförande för IT-kommittén 
samt upplåten plats och god förplägnad. 


 


Minnesanteckningar förda av: 


 


 
 


 
Kjell-Arne Svensson 
Halmstad den 2006-08-07. 
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2006-2007


Bilaga Inventering 2006-06-17 


Viktiga åtgärder i medlemsregistret 
 
Nya intagningsformer 
I sig ingen stor åtgärd, är förberett i registret. 
Kräver däremot nya funktioner i vissa fall. 


 Charter 
 Charter/transfer 
 Hedersmedlem 


 


Intagningsformer idag 
 Nytt medlemskap (Regular member) 
 Transfer 


 


Nya funktioner M-rapporteringen 
 Formuläret ny medlem utökas med en knapp för valet att att välja 


intagning av hedersmedlem. Detta val gör att intagningsformen blir 
”Hedersmedlem” istället för ”Nytt medlemskap” 
 
Prioritet: vi har idag ca 60 poster registrerade som hedersmedlemmar. 


Ingen har registrerats som hedersmedlem i USA. 


 
Genomgång fält 
Idag lagras nedanstående fält som textfält. Skälet är att vi personer i registret med 
utländska postnummer och telefonnummer. Att lagra enligt svensk standard ger problem 
med utländska post- och telefonnummer. 
Åtgärder måste vidtagas då våra medlemmar har helt olika uppfattningar om hur man 
skall registrera in ett telefon eller post nr. Mycket problem kvar från FileMaker, 
Konsekvens: Vi får problem på listor ut, inte minst handboken. 
 


 Telefon nr 
 Post nr 


 
Prioritet: Hög 
 


Nya registerfunktioner för distriktsansvariga 
 Nyregistrera medlem med medlemsnummer 


 
Funktionen behövs för att lägga upp chartermedlemmar i en ny klubb samt för att 
lägga till medlemmar när en uppdatering gått snett vid körningen mot USA. 
Här skall alla intagningsformer kunna användas inkl charter. 
 


 Avregistrera medlemmar 
Funktionen behövs vid nedläggning av en klubb och för att korrigera ev. fel. 
Här kan avgångsskälet nedlagd klubb användas. 
 
Prioritet: Hög 


 
Genomgång titlar och funktioner 
Viktigt att detta blir konsekvent och förståligt för klubbarna. 
Vi bör också besluta hur långt vi skall gå i när det gäller ex. 1:e sekreterare, 2:a 
sekreterare osv. Visa funktioner behöver dessutom organisationstillhörighet. Främst ZO 
för att förenkla sökning och listuttag ur registret. 
 
Genomgång menyer 
Då systemet nu växt iväg behöver en inventering och genomgång göras av 
menysystemet för administratörer på distrikts och MD-nivå. 
 
A1 Rapportering 
Kan inte utföras förrän Oak Brook är klar. 
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Bilaga Erbjudande 
Erbjudande från IT-kommittén  


Hej <kategori, namn, klubb> 


 


Bättre massutskick av mail 
Vårt nya medlemsregister ger oss helt nya möjligheter att få fram färsk 
adressinformation till såväl medlemmar som funktionärer. Detta ställer stora krav på vår 
mailhantering, för att denna skall fungera på ett bra sätt. 
 


Idag sker utskick med en mängd olika metoder. Mycket arbetstid läggs ner för att hålla 
adresslistorna uppdaterade. 
 


För att underlätta detta arbete har IT-kommittén plockat fram en programvara för 
massdistrubition (SamLogic MultiMailer 2006) till mycket förmånligt pris för Lions. 
 


Programmet kan importera adresslistor direkt ifrån excelfiler från medlemsregistret. 
Det klarar också av skicka mail till kategorier av funktionärer, ex presidenter. Utskicken 
kan göras i såväl html som text och göras mycket personliga. Mallar kan skapas och 
användas, statistik från utskick sparas, hantering av felreturer mm. DG:s nyhetsbrev kan 
direkt publiceras på webben. 
 


Pris för programmet MutliMailer 2006 Pro inkl 1 års support och uppdateringsavtal är 988 
kr inkl. moms. (Ordinarie pris är 3738 kr inkl. moms) 
  


Läs mer om MultiMailer
  


Hämta ett demopgram av MulitMailer
 


Programmet beställer genom klicka på länken Beställning
Beställningen ligger under Lions hemsida, som kräver inloggning. 
 


Mer information kan lämnas av Sune Karlsson eller Kjell-Arne Svensson. 
 


Detta mail har skickats som ett massutskick med MultiMailer 2006. 
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Rapport från Ungdomskommittén, Utresande, augusti 2006 
 
Undertecknad har skött samtliga utresande ungdomar under verksamhetsåret. BYED Jan Lofjärd 
har ansvarat för samtliga inkommande inklusive fördelning till årets 3 läger. 
 
Allmänt 
 
Årets vår- och försommararbete har kantats med mycket strul och trubbel. Exempelvis lät 
Kalifornien i maj månad meddela att de 3 svenska ungdomarna inte var välkomna. Anledningen 
sades vara att de erbjuder 3 veckors värdfamiljsvistelse jämfört med våra 2. Eftersom samtliga 
läger stängs sista mars förflöt 2 svettiga veckor innan dessa 3 var accepterade till andra 
läger/länder. 2st hamnade i Canada och Minnesota hjälpte till med ytterligare en. Heder åt sådana 
Lions. Visserligen meddelade George Stokes att han lämnar ungdomsutbytet i Canada efter 20 år 
men jag tror inte det berodde på Sverige. 
 
Frankrike tvingades att lämna återbud till ett antal ungdomar i juni månad. Enligt min mening be-
roende på dålig planering från fransmännens sida. 2 av dessa var svenskar. En av dessa tog 
Turkiet hand om, ett land som man alltid kan lita på. Ställer alltid upp. Den andra tog Schweiz 
hand om. På 3 dagar fanns både lägerplats och värdfamilj. 
 
Ett distrikt drabbade oss med 5 avhopp första veckan i juni. Anledningen var att vårens 
information till ungdomarna antingen inte trängt fram eller att den missuppfattats. Just sådana här 
saker vilar tungt på YEC:s axlar. Denna person måste dels vara uppdaterad från MD:håll men 
även ha ordentlig koll på de ungdomar som ämnas skickas ut. Man har alltså misslyckats i sin roll 
som YEC om en ungdom i juni säger att hon/han inte erhållit information. Det ingår i uppgiften att 
följa upp att mail öppnas, förvissa sig om att inget är oklart o.s.v. Det var just detta som inträffat i 
detta distrikt. Inte nog med det, YEC:n var dessutom inte datakunnig och ej heller ställt upp på 
höstens YEC-utbildning. 
 
Varje höst samlar vi in samtliga YEC för en genomgång inför kommande säsong. Just nu är det 
oerhört viktigt att samtliga distrikts ansvariga ställer upp på dessa möten. Tekniken rusar framåt 
och sådana saker som brev och fax är mer eller mindre föråldrat. Idag gäller data, e-mail och i 
viss mån sms.  
 
I år var det enbart de nordiska länderna samt ett fåtal andra som inte använde sig av en 
elektronisk AF (anmälningsblankett). Troligtvis för sista gången. Den under våren reviderade 
”Nordic Quality Norms” (se bilaga) talar tydligt om vad som gäller i framtiden. Den presenterades 
på ett YE-seminarium på Conventet i Boston. Jag påstår att det är omöjligt för en icke datakunnig 
person att i framtiden kunna sköta rollen som YEC. I annat fall drabbas bara andra Lions med 
extra arbete. 
 
Det är DG:s uppgift att se till att YE-kommittén får tillgång till personer med kvalifikationer enligt 
ovan. Det är också min förhoppning att så sker. 


 
 
 


Mottagarländer 
 
Vi har skickat ut 77 ungdomar i år. Det är 9 färre än förra året men vi fick en hel del avbokningar 
mot slutet. Fördelningen mellan länderna enligt nedan. 
 
 


Australien 1st Belgien 2st Danmark 6st 
Irland  1st England 2st Estland 2st 
Finland  2st Frankrike 3st Island 1st 
Israel  3st Italien 9st Japan 4st 
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Kroatien  4st Holland 4st Norge 1st 
Portugal  1st Schweiz 1st Slovenien 3st 
Mexiko  1st Tjeckien 1st Turkiet 8st 
Tyskland 2st Ungern 2st Österrike 4st 
USA  7st Canada 2st 
 
Genomsnittspriset för en biljett hamnade på 6.072:- 
 
Händelser att notera 
 
Denna sommar har varit extremt lugn. En flicka ville man skicka hem på grund av sena 
utekvällar. Det löste sig till det bästa efter ett samtal från pappa.  
 
En förtvivlad mamma ringde en Lördag 08,30. 2 flickor stod på Arlanda med destination USA. 
Fick information om att biljetterna endast ”räckte” till Amsterdam. Det var dock KLM som var 
boven och problemet löstes vid incheckningsdisken 15 minuter senare. 
 
En flicka som skulle till Mexiko fick vid bytet i Amsterdam reda på att maskinen till Mexiko var 
överbokad. Hamnade därför på flygplatsen i NewYork. Men även där var maskinen överbokad 
och hon skulle tvingas vänta i NY ytterligare 24 timmar. Ny biljett med annat bolag bokades 
och en reklamation är inlämnad till KLM (även i detta fall). 
 
Jag har erhållit 2st tackmail från ungdomar som varit ute på läger. Det värmer, även en 
sommar som denna. 
 
Epilog 
 
Det här är min sista rapport från YE-kommittén. Under mina 2 år som ansvarig för ung- 
domsutbytet har siktet framförallt varit inställt på utveckling av våra svenska läger. Jag har 
tidigare haft känslan av att de fått leva sitt eget liv ute i distrikten utan någon stöttning. Därför 
bjöds representanter från alla 3 lägerkommittéer in till ett möte dagen efter YEC-utbildningen i 
höstas. Syftet var: 
 
- Att ge stöd och råd, dels från MD:håll, men även inbördes.  
- Förvissa sig om att planeringen kommit igång.  
- Hur löser vi värdfamiljsfrågan på smidigaste sättet. 
- Bygga nätverk mellan arrangerande distrikt.  
- Visa exempel på hur andra länder lyckats i att arrangera läger och hur presentation och 


korrespondensen sköts mellan läger och ungdom.  
 


Enligt direktrapporter från lägren samt från Jan Lofjärd så har årets samtliga läger fungerat 
bra. Om ovanstående har del i detta får framtiden utvisa. Vad jag förstår så kommer man att 
arbeta vidare på detta under kommande höst. Jag tror också att nästa stora utmaning är en 
egen gemensam hemsida för våra svenska läger. 


 
Avslutningsvis vill jag tacka för 4 intressanta och lärorika år. De har även varit intensiva och 
tidskrävande. Dessa läger, med sin uttalade målsättning, är kanske än mer viktiga idag med 
tanke på hur världen ser ut just nu.  
 
Jag önskar YED Jan Lofjärd samt BYED Bengt Nyman lycka till med sina uppgifter, övertygad 
om att de är väl lämpade för detta. 
 
Alseda i augusti 2006 
Hans Folkesson 
IPYED 
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Bilaga.  § Application forms & communication, hämtad ur reviderad upplaga av Nordic Quality 
Norms 2006. 
 
Application forms & communication 


 
• Standard Excel form is highly recommended for easy data handling.  
• One application, meeting the basic requirements, should be sufficient for the camps 


too.  If a camp needs some special information it can be asked separately.   
• Application should be sent first (without any photos or other “heavy staff”) by e-mail for 


a (preliminary) acceptance. 
• All important communication shall be done or confirmed by e-mail or other means in 


writing. 
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Rapport från Ungdomskommittén, inkommande, i juli 2006. 
 


 


 


• 74 st utländska ungdomar har rest in till Sverige i år. 
Fördelningen mellan länderna enligt följande:  
 
Belgien  2st Danmark 6st Polen  2st 
Canada                   2st Estland 2st Hong Kong   3st 
Finland  4st Frankrike 2st Portugal  1st 
Italien  9st Japan 4st Israel  3st 
Kroatien  2st Holland 4st Turkiet  9st 
England  1st Slovenien 1st Tyskland  3st 
Mexico  2st Tjeckien 4st  
Ungern  2st Österrike 5st 
USA  1st 


 
 
• 1 australiensisk ungdom kommer att vistas i Sverige under jul & nyårshelgen 


som det ser ut nu. 
 
Eftersom vi i skrivande stund är mitt i själva utbytet kan jag omöjligt lämna en 
färdig rapport utan nöjer mig med ovanstående faktiska siffror. Återkommer med 
en utförlig slutrapport inför GR-mötet i november. 
 
Varberg 06-07-26 
Jan Lofjärd 
IPBYED, 101 Sverige 
 
  
 


 





